
Pöytäkirja 14/2023

Aalto-yliopiston Arkkitehtikilta ry

Hallituksen kokous 14/2023, 27.3.2023, klo 18:30.

Paikka: Otakaari 1 A, 02150 Espoo

Paikalla:

Puheenjohtaja Mai Multimäki

Yhteisövastaava Niko Toivonen

Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen

Rahastonhoitaja Mirka Pellikka

Hupimestari Elian Salmimaa

Hupimestari Samuel Hautamäki

Fuksikapteeni 2023-2024 Ansa Pyykönen

Fuksikapteeni 2023-2024 Mai Kovanen

Maisterimestari 2023-2024 Bertta Jouhki

Opintovastaava Ilona Lintinen

Tilava Majava Katri Halkonen, poistui kohdassa 8.

Päätoimittaja Aino Silvennoinen

Yrityssuhdevastaava Heidi Joronen

Emmi Pelkonen, poistui kohdassa 6.2.
Wappumestari Elina Aydemir, saapui kohdassa 8. ja poistui

kohdassa 8.
Wappumestari Aino Hukkanen, saapui kohdassa 8. ja poistui

kohdaZssa 8.

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18:35.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi



Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi
sillä muutoksella, että lisättiin kohdat 12. Uudet
jäsenet ja 10. Vuoden 2022 tilinpäätösmateriaalin
täydennys vuosikokoukseen päättäen kokous kohtaan 15.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Esitys: Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Elian Salmimaa
ja Samuel Hautamäki.

Päätettiin esityksen mukaisesti.

5. Ilmoitusasiat ja posti

Ei postia.

Pallomeressä väsyttää, mutta muuten kuuluu hyvää. Paljon
kiireitä loppupalautusten kanssa, MK:n vujuilla oli
rentoa. Väsymystä viikonlopun jäljiltä. Väsymys on
yhteinen tunnelma hallituksen kesken. Kandityötä
luonnostellessa ahaa-elämys koettu. Pääsiäislomaa
odotetaan innolla. MK:n vujuilla viihdytty perjantaina
ja viikonloppuna pelattu videopelejä. Viime viikolla
tehty huolestuttavan paljon kouluhommia. Äänestämässä
käyty. Hieronta juuri varattu, joten elämä parani.

Siirryttiin kohtaan 6.7.

6. Sektorit

6.1. Hallinto
Puheenjohtaja: Vuosikokous tällä viikolla!
Toiminnantarkastajien kanssa on keskusteltu hallinnosta
ja selvitelty erinäisiä hallinnollisia juttuja.
Sovittiin Laitosjohtajan kanssa, että seuraavat
Laitoskahvit järjestetään toukokuussa 16.5.
Keskusteltiin myös Laitoksen ja Killan Wapputapahtumasta
28.4. ja Laitoskauden avajaisista elo-syyskuussa.

Rahastonhoitaja: Paperin sponsorit ovat nyt maksaneet.
Procountor ärsytys kasvaa, jääräkummitapaaminen
hypettää. Kirjanpitotilit aiheuttavat päänvaivaa.

6.2. Yhteisö
Yhteisövastaava: Yhteisövastaavaa työllistää edellisen
pestin (ISOneuvos) UO-tehtävät.



MAIK risteilylle on vielä lippuja jäljellä.

Emmi Pelkonen poistui ajassa 20.07

6.3. Viestintä
Sihteeri-Tiedottaja: Ensimmäinen englanninkielinen
työpaikkailmoitus lisätty Killan nettisivuille.
Viikkotiedote lähti tänään päivällä, mutta sinne
päivitellään vielä muutamia ilmoituksia.

Viime viikolla tuli paljon yksittäisiä tiedotusviestejä
ja Telegramin tiedotuskanava vaikuttaa taas hieman
tukkoiselta. Täytyy miettiä, miten tämän kanssa
toimitaan nyt kun viikkis ilmestyy vain joka toinen
viikko. Muutamista tapahtumista ilmot ovat ehtineet jo
umpeutua, ennen kuin niitä ehditään laittamaan
viikkikseen.

Hallitus keskusteli uuden AK:n haalarimerkin
julkistuksesta sekä mahdollisesta mainoksesta
TG-kanavalle.

Päätoimittaja: Uusi Paperi on ilmestynyt!

6.4. Yrityssuhteet
Yrityssuhdevastaava: Vitrean kanssa sovittu vierailu
Kiltakahveille 9.5. Oras ja Vitrea ovat halukkaita
kirjoittamaan Foundation-sopimukseen kuuluvan artikkelin
Kiltalehden toiseen numeroon.

Haalarikahvit ensi viikolla - tarjottavat tilattu ja
fukseja infottu pariin otteeseen.

6.5. Tapahtumat
Hupimestarit: Väärinymmärrettyjen sitsit lähestyy. Eilen
sunnuntaina ideoitiin konnien kanssa taianomaisia
koristeita ja tänään pidettiin muiden järjestäjien
kanssa vielä nopea kokous jossa katsottiin, että kaikki
kunnossa. Myös AK:n kiintiö täyttyi lopulta.

Viikonloppuna IE kasaili Cuba (Tuba) Nightissa ja sai
vihdoin IE-pinssit.

6.6. Uudet opiskelijat
Maisterimestari: LES:in henkilökuntaan on oltu
yhteyksiss. Laitoksen puolelta on saatu tietää
järjestelyistä syksyä varten. Orientaatiosta
päävastuussa olevaa henkilöä ei ole vielä valittu.



Keskiviikkona tavattu neljä BIGiä ISOjen virkkiksessä.
Puhuttu myös edeltäjän kanssa sopivasta orientaation
pituudesta ja orientaation kulusta.

Perjantaina KvTMK’23 kasaili Maanmittarikillan vujuilla.

Fuksikapteenit: Keskiviikkona luvassa tapaaminen
Laitoksen edustajien kanssa. Keskustellaan mm.
Fuksioppaasta ja orientaatiosta, koitetaan saada
aikatauluja kuntoon, jotta päästään suunnittelujen
kanssa eteenpäin. Sen lisäksi tulossa keskiviikkona
historiakoulutus ja torstaina fuksiopas-workshop.
Tulevia ISOja ja BIGejä tavattu viime viikolla merkkien
ompelun ja vuoden 2021 Euroviisukatsomon merkeissä.

ISOsetä: Viininpunaiseen on tulossa hallituksen edustus,
eli rasti iltapäivällä ja puhe gaalassa. Hallitus
suunnitteli yksityiskohtia.

Siirryttiin kohtaan 6.8.

6.7. Tilat
Tila- ja Majavastaava: Majatalkoot sujuivat loistavasti
ja saatu paljon hienoja uudistuksia Majalle. Fukseja
saapui paikalle aika mukava määrä. Perjantaina paikalla
oli yli 20 ihmistä.

Tulevana keskiviikkona ja torstaina on Kiltistalkoot.
Kiltistalkoisiin on hankittu tekstiilipesuri ja huomenna
ostetaan pesuaineita sekä muita siivousvälineitä. On
käyty myös ostamassa laatikko Kiltiksen
palautelaatikoksi.

Puutarhapalstan kanssa ollaan ongelmissa. Killalle
ilmoitettiin sähköpostilla, että Killan tulisi hakea
tavarat pois palstalta ennen tulevaa perjantaita, eli
31.3. mennessä. Tästä on oltu yhteydessä Otaniemi
Gardening-yhdistyksen hallitukseen. Toiveena olisi, että
Kilta saisi pitää palstan. Otaniemi
Gardening-yhdistyksen suunnasta ei ollut tullut mitään
muistutusviestiä palstan hakemisen suhteen. On ollut
hyvin eriävää informaatiota siitä, kuinka kauan
vuokrasopimus kestää. Otaniemi Gardening-yhdistykselle
oli kuulemma tullut enemmän hakemuksia, mitä palstoja
on.

Väreeseen on tullut uusi hiljaisen työskentelyn tila
luokkaan Q301.



Siirryttiin kohtaan 9.

6.8. Edunvalvonta
Opintovastaava: Tavattiin viime viikolla hallopedien
kanssa ja keskusteltiin useista eri aiheista. Yhtenä
aiheena oli kurssien materiaali- ja planssauskulut.
Torstaina oli Koulutusneuvoston kokous, jossa otettiin
kulut puheeksi. Opiskelijoiden maksettaviksi määrättyjä
kuluja perusteltiin suppealla budjetilla. Laitos lupasi
suunnitella linjauksen, jonka mukaan toimitaan jatkossa.
Hallopedien suunnalta pyydettiin selkeää linjausta,
sillä nyt opiskelijoille on ollut välillä epäselvää,
miksi he joutuvat kustantamaan itse esimerkiksi
kurssityönäyttelyiden planssit.

7. Talous

Hallitus hyväksyi seuraavat laskut ja kulukorvaukset:

Laskut:

Tilat:
Pohjola Vakuutus Oy 36,82€
Liikennevakuutus

Pohjola Vakuutus Oy 236,98€
Isokasko

Viestintä:
Picaset Oy 432,99€
Paperi 1/23

Kulukorvaukset:

Hallinto:
Heidi Joronen 60,00 €
Kulukorvaus: Vuosijuhlaedustus TF 151 (85 €, josta
kulukorvataan 60 €)

Bertta Jouhki 60,00 €
Kulukorvaus: Vuosijuhlaedustus MK (90 €, josta
kulukorvataan 60 €)

Bertta Jouhki 30,00 €
Kulukorvaus: Vuosijuhlaedustus Tamark (80,50 €, josta
kulukorvataan 30 €)



Ansa Pyykönen 60,00 €
Kulukorvaus: Vuosijuhlaedustus Pota 102 (90,50 €,
josta kulukorvataan 60 €)

Amanda Puerto-Lichtenberg 60,00 €
Kulukorvaus: Vuosijuhlaedustus HLKS (126 €, josta
kulukorvataan 60 €)

Tilat:
Topias Suokas 21,38 €
Kulukorvaus: Puutarhatarvikkeita

Ansa Pyykönen 20,11 €
Kulukorvaus: PuutarhaTMK istutustarvikkeita

UO:
Topias Suokas 22,50 €
Kulukorvaus: Wappuluennon tarjoilut

Amanda Puerto-Lichtenberg 40,19 €
Kulukorvaus: BIG Virkkisherkkuja

Siirryttiin kohtaan 10.

8. Wappumestarien vierailu

Wappumestarit Aino Hukkanen ja Elina Aydemir saapuivat
ajassa 19:04
Myönnettiin henkilöille Aino Hukkanen ja Elina Aydemir
puheoikeus.

Arkkitehtikillan Wappumestarit vierailivat kokouksessa
ja esittelivät alustavia suunnitelmiaan. Keskusteltiin
alustavasti Wapun työnjaosta. Hallitus otti tiedoksi
Wapun ajan tapahtumajärjestelyt.

Katri Halkonen poistui ajassa 19:21
Aino Hukkanen ja Elina Aydemir poistuivat ajassa 19:34

Keskusteltiin ARTS-yhteisön Wapputapahtumista.
päätettiin, ettei AK lähde mukaan järjestelyihin tänä
vuonna.

Kokoustauko alkoi ajassa 19:43
Kokoustauko loppui ajassa 19:55

Siirryttiin kohtaan 6.



9. Majasopimusluonnoksen esittely

Hallitus otti tiedoksi Arkkitehtikillan ja
Arkkitehtuuriklubin Majasäätiön sopimusluonnoksen
kaudelle 3.3.2023–31.3.2024. Sopimuksessa esitetään,
että Arkkitehtikilta myöntää Arkkitehtuuriklubin
Majasäätiölle vuosittaisen tuen Majan kehittämistä
varten sopimuksen liitteessä eriteltyjen ehtojen
mukaisesti. Sopimusluonnoksessa esitetään, että
Majasäätiön on esiteltävä Killalle Majasäätiön budjetti
ja tilinpäätös, josta ilmenee, mihin kehitysraha on
käytetty.

Koska viimeisin sopimus raukesi 2.3.2023 ja uuden
sopimuksen laatiminen aloitettiin myöhemmin, uusi
sopimusehdotus on määritelty alkamaan seuraavasta
päivämäärästä alkaen eli 3.3.2023. Uusi sopimus kattaisi
takautuvasti tämän vuoden maaliskuun alkupuoliskon.
Sopimusehdotus on määritelty loppumaan maaliskuun
loppupuolella, sillä maaliskuun loppuun mennessä on
ehditty pitämään Killan ja Majasäätiön vuosikokoukset.

Sopimusehdotus otetaan tiedoksi seuraavassa Majasäätiön
hallituksen kokouksessa, jonka jälkeen sopimus voidaan
esittää hyväksyttäväksi kummankin tahon hallitusten
kokouksissa. Mikäli Arkkitehtikilta ja
Arkkitehtuuriklubin Majasäätiö hyväksyvät sopimuksen ja
Killan talousarviossa esitetty Majan kehitysraha
hyväksytään sellaisenaan Killan vuosikokouksessa,
Majalle myönnettävä kehitysraha voidaan esittää
myönnettäväksi myöhemmin tänä vuonna Killan hallituksen
kokouksessa.

Siirryttiin kohtaan 8.

10. Vuoden 2022 tilinpäätösmateriaalin täydennys
vuosikokoukseen

Lisätään tase-erittelyt vuosikokouksessa käsiteltävään
vuoden 2022 tilinpäätösmateriaaliin. Tase-erittelyt
puuttuivat aiemmasta vuoden 2022
tilinpäätösmateriaalista.

11. Vuosijuhlaedustukset

Ei ole tullut uusia vuosijuhlakutsuja. Päätettiin olla
lähettämättä Kannunvalajien ja TaiYon vuosijuhlille
edustajia.



12. Uudet jäsenet

Hyväksyttiin Killan uusiksi jäseniksi Taru Maukonen,
Jenna Hupli, Ella Peltoniemi ja Ilari Ristikankare.

13. Toimihenkilöiden nimeäminen

Ei nimetty uusia toimihenkilöitä.

14. Muut esille tulevat asiat

Hallitus keskusteli RadioDiodin wappuradioon
osallistumisesta. Keskusteltiin hallituskyselystä (DL
31.3.). Keskusteltiin tulevasta vuosikokouksesta.

Hallituksen otti tiedoksi paheksuntaa Main mummolle
jättämättä tulemisesta. Oli erinomaista apple cideria,
upeaa arkkitehtuuria ja mahtavaa seuraa.

Hallitus otti tiedoksi myös Killan omaisuuden
lainaamiseen tehty lomake, joka tulee jatkossa täyttää
aina Killan Varaston avainta ja Mökämasiinaa lainatessa
(Liite 1). Lomakkeen käyttöönottoa perusteltiin Killan
tavaroiden palautumisella ajallaan. Killan tavaroiden
perään kyseleminen on kuormittavaa. Lomakkeen voivat
täyttää raatilaiset ja hallituslaiset.

15. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 20.46.



Allekirjoitukset:

______________________________ _____________________________
Puheenjohtaja Mai Multimäki Sihteeri-tiedottaja Moby
Siivonen

___________________________ _____________________________
Pöytäkirjantarkastaja 1 Pöytäkirjantarkastaja 2
Elian Salmimaa Samuel Hautamäki


